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Mondelinge vragen ex. Artikel 44 van het reglement van orde van de 
gemeenteraad

Vragen naar aanleiding van de beantwoording van de art 45 vragen Padelbanen IJsselhallen

Zwolle, 30 mei 2023

Geachte College,

In de beantwoording van het college op de vragen gesteld door de VVD over de padelbanen in de 
IJsselhallen kunnen we lezen dat het college deelt dat padelbanen bijdragen aan het bevorderen 
van een gezonde levensstijl. Het college geeft aan dat een overbrugging in de IJsselhallen niet 
mogelijk is en dat er nog geen zicht is op een goed alternatief en dat marktpartijen daar een rol in 
zouden moeten spelen. Peakz Padel is zelf zeer actief bezig te zoeken naar een nieuwe 
overbruggings locatie alsmede een definitieve locatie en daarover heeft de fractie van de VVD de 
volgende vragen:

1) Kan het college onderzoeken of de Bogenhal een mogelijkheid is voor de padelbanen om 
naar toe te gaan?

2) De rode loods in de spoorzone zou ook een mogelijkheid kunnen zijn ter overbrugging, 
kan het college aangeven of die locatie in het onderzoek meegenomen is of kan worden?

3) Kan het college bevestigen dat ze zich maximaal faciliterend opstellen mee te denken in 
een oplossing voor de 8000 padellers in Zwolle?

4) Wil de wethouder actief aan de raad terugkoppelen of er zicht is op het kunnen blijven 
padellen in Zwolle

Namens de fractie van de VVD Zwolle,

Annemee van de Klundert / Regien Courtz


